
Protokoll från styrelsemöte i Östergötlands Schackförbund 22/4 
18.30 på LASS klubblokal. 
 
Närvarande: Ingvar Carlsson, Fredrik Qwarfort, Lars-Göran Lantz, Mikael Forsberg, Anders Dahlstedt,                        
Mårten Garner och Stefan Andersson. 
1/  Föregående protokoll. Startavgiften i  Schackfyran ändras till 1500 kr. Mårten anmodar S-08:s      
styrelse om att söka kommunala bidrag omgående. 
2/  Bidragsansökan till Region Östergötland har försetts med nödvändiga underskrifter och är klar 
att skickas in. Totalt 949 juniorer ligger som underlag. 
3/  En protest mot DM-priset för seniorer har inkommit från Per Vernerson. Han var anmäld för Eksjö 
och därför avslogs protesten då priset ska gå till Östgötaspelare. Reglerna för priset bör klargöras 
bättre till nästa år. 
4/  Ekonomirapport. Lars-Göran redogjorde för läget. Vi har förlängt räkenskapsår pga att vi ändrar 
till kalenderår i redovisningen. Mårten redovisade en prognos till årets slut och då är vi tillbaka på 
den nivå vi hade för ett år sedan kapitalmässigt. Klubbar som inte sökt kommunala bidrag får inte 
heller verksamhetsutvecklingsbidrag. 
5/  Schackfyran. Mikael Forsberg kompletterar registreringen av juniorer då nästan 900 st hade 
betalt anmälningsavgift. 
6/  Schackfyranmästaren går 10 maj på Tekniska Verken i Linköping. Kallelse har utgått till 116 st.  
7/  Vårens spelprogram. Skollag-DM hade lag enbart från Linköping. 
8/  Fortsatt spelprogram för våren. Frerik Qwarfort gör kallelse till pingstschacket (Snabb-DM) och 
Schackfyranmästarens kallelse har gått ut redan (116 st kallade).   
9/   Arbetsförmedlingen , FAS 3. Ingen intresserad har hittats meddelade Lars-Göran. Han ska 
kontakta AF för närmare information. Ev. ska FAS 3 upphöra. 
10/ Utmärkelser. Hittills är det Henrik Karlsson och Stefan Andersson som är aktuella. 
11/ Avlidna medlemmar. Bo Backman SS Allians var den ende man kunde komma på. Ingvar frågar 
klubbarna om detta och ev. utmärkelser. 
12/ Hemsidan. Fredrik Qwarfort uppdaterar resultat och övrigt som behövs på hemsidan. 
13/ Övrigt. Ingen övrig fråga togs upp.  
14/ Nästa möte blir den 10 juni kl 18.30. 
 
Vid protokollet: Lars-Göran Lantz 


